
 Skolebestyrelsesmøde Karensmindeskolen
28.10.2024

Deltagere: Anders Schmidt Vinther, Anne Dyhr Münster, Christina Lykke Truelsen, Jacob
Juul Johansen,Lise Bech Andersen, Louise Kaasgaard, Malene Nørgaard Jakobsen,
Mathilde Skovgaard Nielsen, Morten Winther Jensen, Pia Jensen, Rasmus Bjerring
Andersen, Malthe Lodberg Steen, Storm Lindequist Køhler

Elevråd: 18.15-19.10

Fraværende: Lotte Lorentzen Sørensen, Ulrik Engemann Rasmussen

Du har følgende forberedelse:
 
Dagsorden (mødeleder er bestyrelsesforpersonen og i dennes evt. fravær næstforpersonen)

17:30 – 18:15 Mini-SFO med oplæg af Anni -SFO-leder og Lotte - pædagog
Anni og Lotte fortalte om dagligdagen i mini-SFO, hvor de bl.a. kom ind på, hvordan der
arbejdes med skolens rutiner, relationer mellem børn og mellem børn og voksne, at
udgangspunktet for dagen er leg og at det styrker kvaliteten i mini-SFO, at pædagoger og
medhjælpere fra børnenes børnehave kommer med på skolen.

Mini-SFO fremadrettet
Vi bliver en større børneflok i mini-SFO, derfor bliver det også vigtigt, vi får lavet nogle
mindre grupper (to klasser arbejder tæt sammen) Dette kommer vi til at arbejde videre med i
samarbejdet med personalet i SFO og indskolingen.

Nedenstående: Notat om indhold og kvalitet i tidlig SFO + Rapport om førskole -
evaluering og trivsel

https://eva.dk/Media/638366784022429924/Indhold%20og%20kvalitet%20i%20tidlig%20S
FO.pdf
https://www.vive.dk/media/pure/18177/9951418

 

18:15 - 18:30 Nyt fra elevrådet
Elevrådet har været ude og snakke med de forskellige klasser om hvad vi de ønsker sig:

- Ønsker sig møbler og hyggeområder til Buen
Fodboldnet følges der op på - er de købt?

- Eleverne ønsker selv at lave hyggeting/ områder til Buen evt. på en alternativ dag
- Kan der komme proteindrik i automaten

18:30 - 18.45 Princip for donationer/fondssøgning

Søgning af fondsmidler: Vi laver et samarbejde med Bavnebakkeskolen, hvor vi sammen
laver en støtteforening - Denne forening består af forældre fra begge skoler. Begge skoler
kan derefter ansøge støtteforeningen om midler. Bestyrelsen vil i den forbindelse kigge
skolens Princip for sponsorater på Karensmindeskolen,, når vi kommer lidt længere med
planerne for støtteforeningen.

 

https://eva.dk/Media/638366784022429924/Indhold%20og%20kvalitet%20i%20tidlig%20SFO.pdf
https://eva.dk/Media/638366784022429924/Indhold%20og%20kvalitet%20i%20tidlig%20SFO.pdf
https://www.vive.dk/media/pure/18177/9951418
https://karensmindeskolen.aula.dk/sites/karensmindeskolen.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Princip%20om%20sponsorater.pdf


Støtteforening bliver i samarbejde med Bavnebakken, men det bliver to foreninger til at
starte med, hvordan dette kommer til at se ud i praksis er endnu ikke på plads. Bestyrelsen
håber at få forældrerepræsentanter (en repræsentant pr. klasse) med fra alle klasser. Morten
og Anne arbejder videre med sagen.
På sigt skal støtteforeningen være selvstændig, hvor det så vil være muligt for elevrådet,
klasserne, SFO og bestyrelse, ledelse at søge midler til forskellige aktiviteter og ting -
Støtteforeningen udarbejder principper for, hvordan der kan søges midler i, som kommer til
at ske i samarbejde med bestyrelsen og ledelsen.

Støtteforeningen sættes på dagsordenen ved næste møde

18:45 - 18.55 Ny skole

Lise besøger ejendomsmæglere i Støvring for at fortælle om processen for den nye skole

På KM arbejder vi med strukturændringer og fysiske placeringer af de forskellige klasser og
afdelinger for at få plads til alle eleverne.

 18.55 - 19.10 Evt.
- Cykelsti ved skolen, vi sender videre, at vi ønsker bedre skiltning af stien, som både

er for fodgængere og cyklister - evt. et skriv ud til forældre om, at der brug for fokus
på, at både fodgængere og cyklister skal bruge stien.

- Besøg af ministeren Torben Schack Pedersen samfundssikkerhed og beredskab

 

19.10- 19.15 Personalesituation

Lukket punkt:
19.15-19.30

Karensmindeskolens bestyrelsesmøder
Skolebestyrelsens møder fokuseres på drøftelser og dybdegående debatter om temaer/
emner med henblik på etablering af politikker og principper. Møderne starter med en
indledende enighed om dagsorden, orientering fra Elevrådet og herefter behandling af
dagens emne/tema. Der afsættes sidst på mødet tid til orientering fra ledelse, formand og
pædagogisk råd. Kan det ikke nås på mødet orienteres efterfølgende pr. mail.

Møderne er arbejdsmøder og der aftales evt. workshops i udvalg mellem møder ved behov.
Er der behov for udvalg aftales ansvar for fremdrift/proces, deltagere samt deadline, på
bestyrelsesmødet.

Dagsordenen til bestyrelsesmøderne aftales på et formøde mellem skoleleder og formand –
dette ca. en uge før bestyrelsesmødet. Punkter til mødet skal meldes ind til
skoleleder/formand senest 10 dage før det aktuelle bestyrelsesmøde. Skoleleder sender
dagsordenen ud til bestyrelsen umiddelbart efter afholdt formøde.

Referent: I reglen viceskolelederen. Er viceskolelederen fraværende, tager et
bestyrelsesmedlem referat (dog ikke formand eller skoleleder grundet disses ansvar for
dagsordens eksekvering).



Referat: Godkendelse sker ved at svare på referat fremsendt pr. mail indenfor en uge efter
mødets afholdelse. Kommenteres ikke på referatet indenfor 3 hverdage er det lig med
stiltiende accept af referatet og dermed godkendelse.

Mødeplan – skolebestyrelsesmøder skoleåret 24-25

Dato og tidspunkt Evt. beskrivelse af mødets indhold

21.8.24 kl. 17.30 til 19.30

Juleferie

Sommerferie

Oversigt over principper

Princip Vedtaget Evalueres

Digitale enheder 09.01.2023 januar 2027

Fjernundervisning 28.10.2020 august 2027

Klassedannelse 09.05.2019 august 2027

Lejrskole 20.06.2020 august 2027

Ordblinde 31.10.2022 oktober.2026

Omklædning og bad 03.04.2019 august 2027

Skole-
hjemsamarbejde

22.11.2022 november 2026




